
 

Baxter Corporation        CAMP/MG17/18-0020 – July 2018 

7125 Mississauga Road  
Mississauga, ON  L5N 0C2 
T 905.369.6000 / 1-800-387-8399 

July 4, 2018 

 

Supply Disruption on Injectable Vitamin K 

 

Dear Director of Pharmacy, 

 

Due to a delay in raw material components, Baxter will be experiencing a product shortage on both formats of 

Sandoz Vitamin K1 Injections.  These products are manufactured by Sandoz Canada and distributed by Baxter 

Corporation. 

 

The table below outlines the current and anticipated status of these products: 

 

Baxter 
Product Code Description DIN Pack Factor 

Allocation 
Effective 

 July 1, 2018 

Anticipated 
get well 

date 

9100 
VITAMIN K1 INJ 
2MG/ML 00781878 

10 x 0.5mL 
ampoules 50% 

Mid Oct 
2018 

9110 
VITAMIN K1 INJ 
10MG/ML 00804312 

10 x 1mL 
ampoules 50% 

Mid Oct 
2018 

 

Vitamin K is indicated for the treatment and prevention of various coagulation disorders.  There are no direct 

substitutes.  Protecting supply for the most vulnerable patient populations is a top priority and as such Baxter 

has limited the release of these products and placed them on allocation at 50% of historical usage during this 

shortage and will continue to monitor inventory until the issue is resolved.  Baxter and Sandoz are working 

together to prioritize these releases. 

 

We ask that hospitals work to conserve product where possible and to work collaboratively to share limited 

resources during this shortage. 

 

Sandoz Canada has posted this information to www.drugshortages.ca  

Should you have medical questions, please contact: 
 

• Sandoz Drug Information at 1-800 343 8839 x 4636   

• Baxter Healthcare Corporation’s Medical Information at 1-800-422-2751. 

Contact your Baxter Nutrition Specialist if you have any questions or require additional information. For 
questions regarding the status of your order, please contact Baxter Customer Care by email at 
hospitalcare_ca@baxter.com or at 1-888-719-9955. Please be ready with your PO and Baxter account 
number. 
 
We apologize for this disruption and thank you for your patience as we continue to work through the recovery of 
our supply. 
 
Sincerely, 

 
Christine Vilon 
Marketing Manager, Nutrition 

https://www.zincmapsbaxter.com/Jobs/JobView.aspx?Job.Id=54547


 

Corporation Baxter         CAMP/MG17/18-0020a – juillet 2018 

7125, Mississauga Road 
Mississauga (Ontario)  L5N 0C2 
Tél. : 905 369-6000/1 800 387-8399 

Le 4 juillet 2018 

 

Rupture de stock de vitamine K injectable 

 

À l’attention du directeur ou de la directrice du service de pharmacie, 

 

En raison d’un retard de livraison d’éléments de matières premières, les deux formats d’injections de 

vitamine K1 de Baxter seront en rupture de stock. Ces produits sont fabriqués par Sandoz Canada et distribués 

par la Corporation Baxter. 

 

Le tableau ci-dessous décrit le statut actuel et prévu de ces produits : 

 

Code de 
produit 
Baxter Description DIN Quantité/emballage 

Quantité restreinte 
à 50% de votre 
consommation 

habituelle 
Date prévue de 
rétablissement 

9100 
INJECTION DE 
VITAMINE K1, 2 MG/ML 00781878 

10 ampoules de 
0,5 ml 50 % 

Mid- 
octobre 2018 

9110 
INJECTION DE 
VITAMINE K1, 10 MG/ML 00804312 10 ampoules de 1 ml 50 % 

Mid- 
octobre 2018 

 

La vitamine K est indiquée pour le traitement et la prévention de divers troubles de la coagulation. Il n’existe 

aucun produit de remplacement direct. La protection de l’approvisionnement pour les populations de patients 

les plus vulnérables est prioritaire et, par conséquent, pendant cette pénurie, Baxter a limité la distribution de 

ces produits, en limitant la quantité disponible à 50 % de l’utilisation antérieure et continuera à surveiller les 

stocks jusqu’à la résolution du problème.  Baxter et Sandoz travaillent ensemble pour prioriser ces rejets. 

 

Sandoz Canada a publié cette information sur le site https://www.penuriesdemedicamentscanada.ca/. 

Pour toute question de nature médicale, veuillez communiquer avec : 
 

• Renseignements sur les médicaments de Sandoz : 1 800 343-8839, poste 4636.  

• Ligne d’information médicale de Baxter Healthcare Corporation : 1 800 422-2751. 

Si vous avez des questions ou avez besoin de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec votre 
spécialiste nutrition de Baxter. Si vous avez besoin d’aide pour une commande, veuillez communiquer avec le 
Service à la clientèle de Baxter par courriel à l’adresse hospitalcare_ca@baxter.com ou par téléphone au 
numéro 1 888 719-9955. 
 
Nous vous remercions de votre patience et collaboration.  
 
Veuillez agréer, Madame, Monsieur, nos salutations distinguées. 
 

 
Christine Vilon 
Chef du Marché, Nutrition  
Corporation Baxter 

https://www.zincmapsbaxter.com/Jobs/JobView.aspx?Job.Id=54547

